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Höstårsmötesprotokoll Västerås Gol1lubb 2024 
Protokoll fört vid ordinarie höstårsmöte i Västerås Gol:lubb den 27 november 2024. 
Plats: Widénska gymnasiet, Västerås 
 
§ 1. Årsmötets öppnande  
Klubbens ordförande Caroline Blomberg hälsade de närvarande välkomna Jll höstårsmöte. 

 
§ 2. Fastställande av röstlängd för mötet 
Röstlängden fastställdes Jll 65 fysiskt närvarande medlemmar. 
 
§ 3. Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Till mötesordförande valdes Jenny Boström och som sekreterare för mötet valdes Maria Ridman. 
 
§ 4. Val av två protokolljusterare och rösträknare 
Till justerare och rösträknare valdes Örjan Bergman och Ola Welander. 
 
§ 5. Fråga om medlemmarna har kallats Gll mötet på räH säH och i räH Gd 
Kallelse skickades ut den 26 september och den ska, enligt stadgarna, skickas ut 2 månader före 
mötet. Årsmötet ansågs därigenom behörigen utlyst. 
 
§ 6. Fastställande av föredragningslista 
Föredragningslistan fastställdes enligt förslag. 
 
§ 7. Fastställande av medlemsavgiLer, spelavgiLer och övriga avgiLer för det kommande  
verksamhetsåret 
Styrelsen har lagt fram eX förslag på nya medlemsavgiYer och medlemsformer enligt utskickade 
handlingar med en justering för greenfeekostnaden för Silvermedlemsskap. Greenfee för en 
Silvermedlem föreslås Jll 50% av aktuellt pris. PåminnelseavgiY, greenfee och kapitalinsats föreslås 
vara oförändrad. En höjning av avgiYen på skåp och gol\ilar föreslås. Mötet bifaller styrelsens 
samtliga förslag Jll avgiYer. 
 
Mötet ger i uppdrag Jll styrelsen aX se över möjligheten aX även räkna med förmånen gällande 
greenfeesamarbeten i medlemsavgiYen för Silvermedlemmar. 
 
§ 8. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av ekonomisk plan för det kommande  
verksamhets- och räkenskapsåret.  
Verksamhetsplanen i sin helhet skickades ut Jllsammans med årsmöteshandlingarna. Den aktuella 
planen för banan föredrogs av Joacim Karlsson & Johan Emilsson. 
Prognos för 2024 och budget för den löpande verksamheten föredrogs av kassör Lena Wernmo. 
Förslag på investeringar för 2025 presenteras av klubbchef Josefin Odenring. Mötet beslutade enligt 
styrelsens förslag kopplat Jll budget och investeringar för verksamhetsåret 2025. 
 
En medlem uXryckte önskemål om aX ta in en ”second opinion” från annan banarkitekt, utöver den 
banutvecklingsplan som är framtagen i samarbete med arkitekt Johan Benestam och beslutad vid 
Jdigare årsmöte. 
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§ 9. Behandling av styrelsens förslag och i räH Gd inkomna moGoner.  

1. MoJon inskickad av Claes Tingberg gällande ändring av bansträckning. Styrelsen föreslår 
avslag. Mötet avslår moJonen enligt styrelsens förslag. 

2. MoJon inskickad av Anita Olsson gällande kanadagäss på banan. Styrelsen föreslår bifall Jll 
moJonen. Mötet bifaller moJonen enligt styrelsens förslag. 

3. MoJon inskickad av Gunnar Heintz gällande återställande av green på hål 14. Styrelsen 
föreslår avslag. Mötet avslår moJonen enligt styrelsens förslag. 

 
§ 10. Övriga frågor, informaGon, frågestund och allmän diskussion 

• Fråga om aX göra om bansträckningen och ta ut vår banarkitekt för konsultaJon. Med 
anledning av aX arkitekten tar betalt, har styrelsen beslutat aX inte göra deXa under 2024. 
Vid nästa Jllfälle kommer han aX se över eventuella förändringar. 

 
• En medlem skickar med frågan om aX se över prissäXning kopplat Jll rangen. Ordförande 

beräXar om styrelsens strategiska plan kopplat Jll utveckling av träningsmöjligheter. 
 

• Önskan om hjälp från styrelsen Jll seniorkommiXén med aX få eX ökat intresse för såväl 
lagledare som spelare Jll seniorarrangemang. En annan medlem beräXar om det utmanande 
läget om aX få deltagare och frivilliga Jll arrangemang, gäller för alla åldrar. 

 
• Nedfarten från hål nummer 7 är besvärlig. En medlem beräXar om aX den långa trappen ned 

mot fairway är svår aX ta sig ned för med elvagn. Styrelsen tar med sig frågan och ser över 
deXa. 

 
§ 11 Årsmötets avslutande 
Mötesordförande Jenny Boström tackade mötesdeltagarna för visat intresse och förklarade 
höstårsmötet avslutat.  
 
Västerås 2024-11-27 
 
Mötesorderförande Sekreterare 

  

………………………………… ………………………………… 
Jenny Boström Maria Ridman 
 

Justerare Justerare 

 

………………………………… ………………………………… 
Örjan Bergman Ola Welander 
 


